
Protokół nr 2 / 2020
z posiedzenia Rady Dzielnicy Żerniki w dniu 11.02.2020 r. 

pod przewodnictwem Przewodniczącego Rady Dzielnicy Kajetana Gorniga

Posiedzenie odbyło się w siedzibie Rady Dzielnicy Żerniki. W posiedzeniu brało udział 
13 członków Rady Dzielnicy wg listy obecności (załącznik nr 1).
Nieobecni:, P. Kończarek, M. Adamkiewicz

Przebieg obrad protokołowała: M. Toll.
Porządek obrad:

1. Otwarcie Zebrania
2. Przedstawienie bieżących problemów dzielnicy przez mieszkańców.
3. Wolne wnioski, sprawy różne i nowe.
4. Zakończenie Zebrania

Ad 1. Zebranie otworzył i prowadził Przewodniczący Rady Dzielnicy Kajetan Gornig. 

Ad  2.  Na  zebranie  przybyli  mieszkańcy  Dzielnicy  Żerniki  zaniepokojeni  planem powstania
nowej  drogi  łączącej  ulicę  Tarnogórską  z  ulicą  Grodeckiego,  która  ma  się  łączyć  z  ulicą
Chałubińskiego. Mieszkańcy w obawie, że kierowcy jadący z kierunku Tarnowskich Gór chcąc
skrócić sobie drogę, będą się kierowali na projektowaną drogę, co spowoduje wzmożony ruch
na ulicach Strzeleckiego oraz Domeyki. Mieszkańcy zbierają petycje od mieszkańców i proszą
o wsparcie w tych działaniach.

Ad 3. Zgłoszono następujące sprawy:
• Problem parkowania samochodów przy ul. Żernickiej na ścieżce rowerowej. Proboszcz

poinformował, że sytuacja była jednorazowa, natomiast problem pojawia się częściej.
Zostanie wysłane pismo do ZDM z prośbą o oznakowanie ścieżki rowerowej.

• Pan T. Lubański zwrócił się z prośbą do firmy o wycenę placu zabaw, w celu zgłoszenia
projektu do budżetu obywatelskiego.

• Nie zostały ustalone konkretne propozycje do zgłoszenia w Budżecie Obywatelskim
• Przedstawiono propozycję wysłania pisma do MZUK w sprawie ustawienia lodowiska

w naszej Dzielnicy w nowym sezonie.
• Powrócił temat przejścia dla pieszych przy Szkole Podstawowej nr 13. 

Są różne propozycje rozwiązań dla tego przejścia: przejście wyniesione, postawienie
sygnalizatora informującego o przejściu dla pieszych. 

• Wpłynęło pismo od mieszkańca z  prośbą o  wyznaczenie  przejścia  dla  pieszych  na
ul. Tarnogórskiej w miejscu powstania przedszkola.

• Przedstawienie propozycji do zgłoszenia do budżetu obywatelskiego. 
• Przedstawiono  propozycję  wydatkowania  środków  Rady  Dzielnicy  na  rok  2020.  

Rada Dzielnicy ma do dyspozycji 14.280,08 zł. Zaproponowano następujące wydatki:
4.500,00 zł gimnastyka dla seniorów;
3.000,00 zł dofinansowanie klubu Seniora;
3.000,00 zł dofinansowanie festynu świętojańskiego;
2.000,00 zł dofinansowanie Dożynek;



Razem: 12.500,00 zł
Propozycje zostaną poddane dyskusji.

• Została  przedstawiona  propozycja  powołania  Rady  ds.  Czystego  Powietrza,  która
będzie ciałem doradczym Prezydenta Miasta ds. walki ze smogiem w naszej Mieście.

• Do  przewodniczącego  Rady  Dzielnicy  Kajetana  Gorniga  zgłosiła  się  Pani  z  Urzędu
Miasta  z  informacją  o  możliwości  zorganizowania  spotkania  dla  mieszkańców
mającego na celu zachęcanie mieszkańców do korzystania z geoportalu.

Na tym zakończono Posiedzenie.
Przewodniczący zamknął IX posiedzenie Rady Dzielnicy Żerniki. 

Przewodniczący 
Rady Dzielnicy Żerniki 

......................................... 
Kajetan Gornig

Protokolant

......................................... 
   Małgorzata Toll

Załączniki: 
1. Lista obecności na posiedzeniu RD 


